



Schaakclub Heerenveen

Notulen Algemene Ledenvergadering (bijlage 1)

(bijlage 1)

maandag 9 september 2024, 19:45 – 22:00 uur; Wijkcentrum de As, Heerenveen

1. **Opening (19:50)**

De voorzitter heet allen welkom en verheugt zich in de hoge opkomst. Hij is blij met een vereniging met zo veel enthousiaste leden.

Er zijn dit keer 15 leden opgekomen (exclusief de 3 aanwezige bestuursleden).

4 leden hebben zich afgemeld en één lid had zich onder voorbehoud afgemeld omdat hij niet wist of hij op tijd aanwezig kon zijn (hij was echter wel aanwezig).

2. **Ingekomen stukken en mededelingen**

Er zijn buiten de gebruikelijke uitnodigingen voor toernooien, die aan alle leden zijn doorgestuurd geen te bespreken ingekomen stukken.

Als mededeling kondigt de voorzitter een wijziging van de agenda aan:

- Punt 4 en 5 worden verwisseld: Het is logischer eerst de financiën van het afgelopen jaar af te handelen en daarna de begroting voor het nieuwe jaar te bespreken.
- Punt 7 wordt bij afwezigheid van de Competitieleider vervangen door een punt betreffende ons jubileum.
- Bij punt 10 zal Ferdi een demo van de nieuwe website geven.

3. **Notulen ALV 18 september 2023 en de bijzondere ALV 18 december 2023**

De notulen van beide ALVs worden behandeld en met enkele kleine tekstuele correcties vastgesteld. De voorzitter geeft aan ook TAL benaderd te hebben voor een gezamenlijke deelname aan de online schaaktrainingen van de Kennemer Combinatie. Hier bleek ook daar onvoldoende belangstelling aanwezig.

4. **De financiën van seizoen 2023-2024**

De Jaarrekening 2023-2024 wordt door de penningmeester toegelicht.

De Kascommissie, bestaande uit Erik Klaassen en Arjen Pragt, heeft de financiën intussen gecontroleerd en in orde bevonden. De vergadering verleent hierop het bestuur decharge voor de financiën van het boekingsjaar 2023-2024.

De vergadering benoemt een Kascommissie voor seizoen 2024-2025 bestaande uit Arjen Pragt en Durk Smidstra.

5. **De begroting voor het seizoen 2024-2025**

De penningmeester geeft een toelichting op de begroting voor seizoen 2024-2025 en bespreekt de belangrijkste ontwikkelingen. Deze begroting, waarin nog geen kosten voor ons jubileum zijn opgenomen, wordt door de vergadering goedgekeurd.

6. **Jaarverslag secretaris 2023-2024**

Durk Smidstra heeft inmiddels schriftelijk commentaar gegeven op het jaarverslag.

Omdat daaruit bleek dat voor onze regionale teams de teams 1 en 3 onvermeld zijn gebleven geeft de secretaris aan op dit punt het verslag aan te vullen. Ook zal hij de tekstuele correcties verwerken.

Het jaarverslag wordt besproken en door de vergadering na wijziging goedgekeurd.

We spreken af dat in de toekomst de teamleiders van de regionale teams om input gevraagd zal worden voor het jaarverslag.

7. **Jubileum**

Een tweetal activiteiten in verband met ons 22^e lustrum staan al in de planning:

- Op 4 november as. zal Leandro Slagboom, Nederlands kampioen tot 18 jaar, een simultaan komen spelen op onze schaakavond in De As, waarin onze leden het tegen hem op kunnen nemen.
- Op 16 mei 2025 zullen wij in het restaurant van Museum Belvédère het FK Snel 2025 organiseren. Ook daar kunnen wij zelf natuurlijk in groten getale voor inschrijven.

Het organiseren van deze activiteiten kost natuurlijk geld. Het bestuur vraagt de vergadering hiervoor een budget van € 1.000,-- goed te keuren wat we zullen dekken uit onze reserve.

Door de groei van onze vereniging wordt het noodzakelijk het aantal borden en stukken uit te breiden, waarvoor is voorzien in een materialenfonds van € 400,--.

Hiervoor kunnen wij 8 nieuwe sets aanschaffen.

Door deze twee kostenposten houden wij nog een reserve over van ruim € 2.250,--, wat voldoende is voor een financieel gezonde vereniging.

De vergadering geeft het bestuur toestemming bovenstaande bedragen te gebruiken voor de financiering van het jubileum en de aanvulling van onze materialen.

Daarbij is het van belang dat we op zoek gaan naar sponsors. Er is op de website ruimte gecreëerd waar sponsors zich kunnen tonen. Het bestuur vraagt de leden om suggesties. Daarnaast gaat de voorzitter onderzoeken of er stichtingen zijn die sportverenigingen ondersteunen. Wij zouden daar aan kunnen kloppen.

8. **Externe competities**

TAL heeft net als vorig jaar weer drie teams in de competitie.

Vanuit WES heeft ons de vraag bereikt of er leden zijn die eens in de twee weken op donderdag in Wolvega willen komen schaken. Dit omdat het ledenbestand van WES sterk is teruggelopen.

In de FSB competitie willen we dit jaar met vier teams aantreden. Team 1 en 2 blijven onveranderd. Voor team 3 doen in elk geval Mark (teamleider), Pawel, Wiebe en Frits mee, in team 4 spelen Peter (teamleider), Elmadani, Henk, Pieter en Wietze mee.

9. **Bestuurszaken**

- **Bestuursverkiezing:** De penningmeester is dit jaar aftredend bestuurslid. Hij heeft zich herkiesbaar gesteld en wordt door de vergadering voor de komende drie jaar herkozen.

- **Rooster van aftreden:**

2025: voorzitter; 2026: secretaris; 2027: penningmeester.

10. **Website**

Ferdi geeft een demonstratie van de nieuwe website. Hij laat zien wat er inmiddels beschikbaar is en geeft een vooruitblik op zaken die momenteel nog in ontwikkeling zijn en later beschikbaar zullen komen. Het bestuur roept de leden op hun medewerking te verlenen aan het verder vullen van de website, bijvoorbeeld in de vorm van wedstrijdverslagen en interessante partijen.

11. **Huishoudelijk Reglement en Reglement Interne Competitie**

Het Huishoudelijk Reglement wordt vastgesteld nadat de secretaris heeft beloofd bijlage A (namen en rollen in de vereniging) voor publicatie op de website bij te werken.

Het Reglement Interne Competitie wordt door de vergadering zonder verdere aanpassingen vastgesteld en kan gepubliceerd worden.

11. **Rondvraag**

- **Peter Doetjes:** Vraagt of het ook een idee is een open dag op zaterdag te organiseren. Dit is zeker iets om in overweging te nemen voor de ledenwerving.

- **Bas van der Zwaag:** Vraagt of er iemand is die de rol van BHV-er kan vervullen. Het blijkt dat Jos Dekker deze rol bij zijn huidige werkgever ook vervult.
- **Ferdi van Bavel:** Geeft aan dat je via het op de website aanwezige inschrijfformulier toegang kunt krijgen tot het ledendeel van de website. Hij vraagt ook of er voor onze jeugdactiviteiten een apart budget kan komen. We moeten daar naar kijken, want er is nog geen budget voor (zie begroting), maar via sponsoring zou dit eventueel mogelijk kunnen worden gemaakt.
- **Jos Dekker:** Vraag of er een stappenplan voor de jeugd wordt gebruikt. Ferdi geeft aan dat hij voor jeugdtrainingen uit gaat van de methode van Silman.
- **Durk Smidstra:** Geeft mee dat het voor de jeugdleden leuk zou zijn als zij aan het eind van een jaar een diploma zouden ontvangen voor de gevolgde lessen.
- **Hette van Popta:** Geeft als idee mee om via een interview in de Heerenveense Courant meer bekendheid aan onze schaakclub te geven. Ook dit is een goed punt om onze club nog verder te laten groeien.

12. **Sluiting (21:57)**

De voorzitter bedankt de aanwezigen en sluit de vergadering.